
 1. FAU-representanter Skoleåret 23/24 
 Elvis Osmanovic - 2. trinn - møtt 
 Haakon Winger Eide - 2. trinn - møtt 
 Tatiana Kozhina - 1. trinn - møtt 
 Leyla Mujanovic - 2. trinn - møtt 
 Robert Slawinkowski - 3. trinn - møtt 
 Muqaddas Sarwar - 3. trinn - møtt 
 Ingeborg Aase Bergstrøm - 4. trinn - møtt 
 Radomir Aleksander Djurasinovic - 1. trinn - ikke møtt 

 2. Valg av SU-representat og FAU-leder 
 SU-representanter: 

 1.  Elvis Osmanovic 
 2.  Haakon Winger Eide 

 Vararepresentanter: 
 1.  Robert Slawinkowski 
 2.  Muqaddas Sarwar 
 3.  Tatiana Kozhina 

 Leder FAU: 
 Elvis Osmanovic 

 3. Godkjenne Årshjul 
 Årshjul gjennomgått. Ingen kommentarer. Godkjent., 

 4. Høstfest 
 4. trinn arrangerer. Dato satt til onsdag 8. november. Kl. 17-19. Ingeborg tar ansvar for 
 videre arrangering og invitasjon. 

 5. Bruktmarked 
 FAU mener det er et godt initiativ og er positiv til neste års arrangement, men FAUs 
 involvering må veies opp mot andre dugnadsjobber. FAU foreslår senere tidspunkt for å øke 
 dugnadsinnsatsen. 

 6.  Vedlikehold/ansvarsfordeling gamle barnehagens  uteområde 
 FAU har gjort gjentatte, resultatløse, forsøk på å få avklart hvor ansvaret for vedlikehold av 
 uteområdet rundt den gamle barnehagen ligger. Vi er imponert over dugnadsinnsatsen 
 under dugnaden 7. september, men det er ikke riktig at fremtidig vedlikehold skal belastes 
 foreldre. Elvis og Haakon har løftet spørsmålet til Rune Heggdal (kommunalsjef skole). 
 Tilbakemeldingen fra Heggdal er at det jobbes med en avklaring. Elvis og Haakon følger opp 
 med kommunen og oppdaterer FAU i oktober. 

 7.  Sammenslåing 1 & 2 trinn 
 FAU opplever at sammenslåingen fungerer bra når det sosiale gjøres sammen og det faglige 
 gjøres separat. Det er viktig at dette følges opp fortløpende og at det ikke automatisk blir en 
 permanent løsning. 



 8. Sammenslåing 3 & 4 trinn 
 FAU er positive til at 3&4 trinn splittes opp i henhold til FAUs opprinnelige ønske. Viktig at 
 det blir satt inn mobilt team og foreldreråd/familieråd. FAU følger opp mot skole/foreldre. 

 9. Status nedleggingspørsmål 
 FAU registrerer at bystyret freder skolen ut neste periode i påvente av bydelsmelding. Mye 
 arbeid gjenstår fremdeles. Vi må sikre rekrutteringen mot skolen. Stor del av dette ansvaret 
 ligger hos skoleledelsen. Skolens hjemmeside må oppdateres. Info, ukeplan, bilder må 
 brukes for å reklamere for skolen. FAU sender som standard referat til rektor for å få dette 
 lagt ut på skolens nettsider. 

 10. Mat SFO / Skolemelkordning 
 Det er kommet kommentar fra foreldre på dårlig kvalitet på mat på SFO. FAU mener 
 kvaliteten på maten ikke nødvendigvis er dårligere enn på andre skoler i kommunen. FAU vil 
 be om en oversikt over hva som serveres av SFO-leder og vil foreslå tiltak for å øke 
 kvaliteten på maten. F.eks. Kan barna engasjeres mer i  matlagingen? Eksempelvis kan barn 
 etter opplæring på Geitmyra bidra til mat på SFO? Tatjana nevner at en rekke ukrainere 
 trenger praksisplass innen mat/helse. Kan disse bidra på et vis? 

 Annet: 
 Generelt vedlikehold av utstyr i gymsal, uteområde osv. oppleves som dårlig. Vi vil ta dette 
 opp i SU. Oppfordrer foreldre/FAU-rep. til å melde inn fortløpende. 

 FAU ønsker å sette i gang alternativ til GPS (Spillkveld på Skolen). I utgangspunkt to ganger 
 pr. mnd. Oppstart 12. og 19. oktober kl. 17-19. 

 1.  Minimum 4 foreldre. 
 2.  Brettspill. 
 3.  Gymsal. 
 4.  Kan skolen sponse frukt? 
 5.  Skaper gode relasjoner, barn og voksne blir kjent. 

 Det er tidligere blitt fremmet forslag om at elevenes turdager arrangeres sammen med 
 Nedre Slettheia skole. Dette for at barna blir kjent med hverandre, noe som vil forenkle 
 sammenslåingen i 5. trinn. Dette løftes på nytt i SU i oktober. Elvis tar dette opp med 
 rektorene på øvre og nedre. 


